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Protokoll Skärholmens råd för 

funktionshinderfrågor 

Tidpunkt: 2016-08-12, kl. 10.00 – 12.00 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2, plan 7. 

 

 

Lotta Rosenström  Karin Rask 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Lotta Rosenström  HSO/ FUB 

Karin Rask  HSO/ FHLIS 

Stig-Joeran Samuelsson  HSO

 

Frånvarande: 

Mikael Erdefelt  DHR 

Margareta Jonsson  HSO/SDF 

 

I tjänsten: 

Maria Nilsson, sekreterare, beställarenheten FH/ÄO 

Andreas Thorstensson, avdelningschef SDF 

Anna Björklund, samordnare SDF 

Nicoletta Zoannos, verksamhetscontroller SDF 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Presentationsrunda 

 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

§4 Val av justerare 

Karin Rask väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

§5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
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§6 Information från förvaltningen 

Andreas Thorstensson berättar att verksamheten på Sätra Stall nu 

är igång. En inbjudan till invigningen kommer att tillsändas rådet 

under hösten.  

 

Lotta undrar hur arbetet med läsombud och samarbetet med 

biblioteket i Skärholmen fortskrider. Andreas lovar att återkomma 

med rapport över nuläget samt datum för vernissage och 

tematräff. 

 

Andreas informerar sedan om förändringar på personalsidan och 

presenterar avdelningen för äldre, personer med 

funktionsnedsättning och socialpsykiatris nya 

verksamhetscontroller Nicoletta Zoannos. Nicoletta kommer att 

arbeta med verksamhetsfrågor som rör hela avdelningens 

ansvarsområde. Då hon har kunskap och erfarenhet från arbete 

med funktionshinderfrågor kommer hon även tillsammans med 

Andreas att ha kontakt med rådet framöver.  

 

Anna Björklund meddelar att hon kommer att ta över arbetet med 

stadsutveckling och lokalt utvecklingsprogram efter Sara 

Heppling Trygg. Rådet hälsar henne välkommen och 

understryker att funktionsnedsattas känsla av otrygghet måste 

beaktas i det vidare arbetet med stadsutveckling.  

 

Anna meddelar vidare att en rullstolsgunga är beställd till Kulans 

parklek. Rådet efterlyser broschyren ”Butik för alla” som Sara H 

T skulle beställa i 200 exemplar för vidare befordran till rådet. 

Anna lovar att återkomma i frågan.  

 

Andreas, Anna och Nicoletta lämnar mötet. 

    

§7 Särskilda frågor till detta möte 

 

 Hantering av remisser från förvaltningen 

Förvaltningen önskar involvera rådet för 

funktionshinderfrågor i författandet av remissvaren från 

förvaltningen i högre utsträckning än idag. Maria ber 

rådet att fundera över lämpligt sätt att göra detta på till 

nästa möte. 

 

 Föreningen Fenix i Aspudden 

Maria har pratat med samordnare Anette Manoti för att 

höra om det finns några bidrag från stadsdelen som Fenix 
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skulle kunna söka. Anette svarar att Fenix får bidrag från 

Stockholms stad centralt, Anette tror inte att det finns 

ytterligare bidrag att söka från just Skärholmens 

stadsdelsförvaltning. Anette skickar dock med en 

uppmaning till rådets ledamöter att gå till sina respektive 

organisationer och undersöka om de har några bidrag som 

skulle kunna komma ifråga för Fenix. 

 

 Tillgänglighet i butiker, satsningen hösten 2016 

Projektet syftar till att informera butiksägare och 

inventera tillgängligheten i butikerna i Skärholmen.  

Lotta pratar med Mikael och Margareta om att göra en 

provrunda i utvalda butiker. 

 

 Förberedelsemöte inför vp-workshop 2016-10-21 

Rådet beslutar att ha ett förberedande möte antingen den 4 

eller den 11 oktober kl. 10 – 12.                                                                                                                       

 

§8 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter. Rådet valde att särskilt kommentera följande 

punkter: 

 

-Delrapport från Äldreboendeutredningen, dnr 1.5.3/617-2016 

Rådet menar att det är mycket viktigt att man i utvecklingen av 

de tänkta aktivitetscentren mobiliserar de äldres egna resurser för 

att de äldre ska kunna vara delaktiga i utformningen av de 

aktiviteter som erbjuds. Generellt önskar rådet se en större 

variation av olika typer av boendeformer. 

 

-Här är världen större: Biblioteksplan för Stockholm 2016-2020, 

dnr.1.5.1./384-2016 

Rådet menar att funktionshinderfokus helt saknas i planen. 

Människor med lässvårigheter bör prioriteras mycket högre än 

vad som sker idag, detta utifrån riktlinjerna i bibliotekslagen.  

 

Rådet riktar kritik mot användandet av begreppet 

funktionsvariation och menar att det inte täcker 

funktionshindrade på ett tillfredsställande sätt.  

 

Rådet vill slutligen understryka vikten av att bibliotek ligger 

lättillgängligt och väl synligt. Skärholmens bibliotek är i 

dagsläget mycket svårt att hitta då det ligger i en undanskymd del 

av gallerian utan direkt ingång från markplan och utan 

tillfredsställande skyltning. 
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§9 Skrivelser och rapporter 

Inga skrivelser eller rapporter har inkommit till rådet. 

 

§10 Inkommande post  

Ingen post har inkommit till rådet. 

 

§11 Punkter till nästa möte 

 

 Kan rådet utökas med ytterligare en person, gärna 

från socialpsykiatrin?  

Lotta Rosenström tar kontakt med HSO i frågan. 

 

 Tillgänglighet i butiker, satsningen hösten 2016 

 

 Byggnation i Skärholmens parkeringsgarage 

Stig-Joeran och Karin kontaktar projektledaren för 

byggnationen för att få mer information om projektet. 

 

 Rutiner för remisshantering 

 

§12 Övriga frågor 

 

§13 Mötets avslutande 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

 

Protokollet godkänns och justeras 2016-08-12 

 


